

♥♥♥ Announcements 1-12-2025 ♥♥♥

Sunday School Today: Classes are available in English starting at 11am in the trailer for middle school, high school and adults. Children's Sunday School classes are held in the main building starting at 11am, in English.

We will not have a fellowship lunch next Sunday, 1/19. It has been rescheduled to 1/26 for the Lunar New Year celebration lunch.

The Pastor Search Committee Updates: The Pastor Search Committee has begun the preparation for the search of a new pastor to lead our Chinese Ministry. Details of the Chinese Ministry Pastor position and related information (e.g., job description, community profile, application instructions, etc.) will be posted on our church website in February 2025. Pastor search is a spiritual journey that must be supported intentionally through prayers. As such, we encourage you to download a copy of the "31-day Pastor Search Prayer Calendar" and pray earnestly every day for our church family, the pastor search committee, the board of deacons, and the new Chinese Ministry Pastor that God is preparing for us. You may download the Prayer Calendar by scanning the QR code here. We have also prepared a few hard copies at the church lobby should you need one.



Worship Changes in February:

Beginning next month, the English worship service will move to the worship center in the trailer and will begin at 10:30am. The Sunday School classes in the trailer will meet from 9:30-10:15am. The first Sunday of the month will continue to be Unity Sunday, with a combined worship at 10:30am.

♥♥♥ 教会消息 1-12-2025 ♥♥♥

新年快乐. 欢迎您参加我们的联合崇拜。今天聚会结束后有团契午餐。

青少年团契和 KFC 基督儿童团契在(本周五)1月10日恢复聚会。下星期日 1/19 我们没有聚餐, 改到 1/26 庆祝农历新年聚餐。

从下个月(2月)开始, 英文堂崇拜时间改为上午 10:30 开始在移动房屋的敬拜中心举行。移动房屋的英文主日学课程改为上午 9:30-10:15 举行。中文堂崇拜时间改为上午 10:30 开始在大堂举行。大堂走廊课室的儿童中文主日学课程改为上午 9:30-10:15, 儿童英文主日学课程改为上午 10:30-12:00 举行。每月的第一个主日仍然是中英文联合崇拜, 所有会众将于上午 10:30 在大堂一起敬拜。

聘牧委员会最新动态: 聘牧委员会正在积极筹备寻找一位新牧师来领导我们的中文部事工。有关中文部牧师职位的详情以及相关资源(例如职位描述、社区简介、申请表)将在 2025 年 2 月发布在教堂的官方网站上。聘牧是一个必须通过祷告来支持的属灵旅程。因此我们鼓励您下载一份“聘牧祷告日历”, 每天迫切地为我们的教会、聘牧委员会、执事会、和神将来为我们预备的中文部新牧师来祷告。您可以扫描下面的二维码下载一份祷告日历。如果需要, 我们还在教堂大厅准备了几份日历副本。

